
Tåning Vandværk A.m.b.a.   d. 24-03-2024 

Referat fra generalforsamling i Tåning Vandværk A.m.b.a. d. 20. marts 2024 

 

1. Viggo Rasmussen blev valgt til dirigent og han konstaterede at der er indkaldt rettidigt 

 

2. Bestyrelsens beretning blev godkendt. Se beretningen på hjemmesiden 

Efter beretningen drøftedes Ris/Ejer tilkoblingen og mulig tilkobling til Skanderborg 

Forsyning. Bestyrelsen vil undersøge pris og vilkår for samarbejde for begge scenarier 

og fremlægge disse.  

 

3. Regnskabet blev godkendt. Se regnskabet på hjemmesiden, eller i beretningen 

Prisstigningen på forsikringer er blevet undersøgt, og det viser sig, at det er 

prisstigninger efter et EU-udbud, som Tryg igen vandt.  

Tryg har i lighed med øvrige forsikringsselskaber hævet præmien på en række 

forsikringer. Det er særligt på all risk forsikring, som vi har tegnet. Stigningerne skyldes 

inflationen har medført stigende priser til skadesdækning. 

Værdiansættelsen af vandværket bliver mindre i takt med, at vi fjerner nogle tekniske 

installationer.  

 

4. Budgettet blev godkendt. Se beretningen på hjemmesiden 

Taksterne er de samme som sidste år. 

Der forventes udgifter til at rydde op både udenfor og inde i vandværket.  

 

5. Ingen indkomne forslag 

 

6. Jesper blev genvalgt til bestyrelsen 

Torben Rasmussen blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 

 

7. Hanne Lindbo og Lene Rasmussen blev genvalgt som revisorer, og Viggo Rasmussen 

som revisor-suppleant. 

 

8. Eventuelt:  

Der er givet tilbud på vandtilslutning til Mødestedet, hvor bestyrelsen har reduceret 

tilslutningsafgiften til ½ pris og reduceret prisen for ledningsarbejdet, så vandværket 

lægger ud for den del, skolen skal betale, når de bliver tilsluttet. 

Bestyrelsen sikrer, at Mødestedet er repræsenteret af en juridisk person.  

 

Bestyrelsen spurgte til ønsket om aflæsning af målere flere gange årligt fremfor 1 gang 

årligt, som vi gør nu. Hvis det bliver 4 gange årligt, vil det hæve prisen med ca. 75 kr. 

pr husstand. Pejlingen var, at det er okay, hvis bestyrelsen vurderer det.  

 

 

Bestyrelsen d. 24-03-2024 
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